
 
 
BETREFT: aanpak openbare ruimte Altweerterheide  
 
 
Graag onderstaande vragen graag voor schriftelijke beantwoording. 
 
 
1. Waarom heeft men de gereserveerde middelen die bestemd waren voor de 
gebiedsgerichte aanpak sinds 2021 niet jaarlijks geïndexeerd? Is dit een mogelijkheid die te 
overwegen valt? 
 
2. Wanneer verwacht men dat de ontwerp en geplande werkzaamheden formeel worden 
vastgelegd door het Bisdom en wat zijn de consequenties indien dit niet gebeurt? 
 
3. Indien de prijzen verder gaan stijgen en het budget niet meer toereikend is wat zijn dan 
de opties; versobering van de plannen, extra kredietaanvraag? 
 
4. Hoe kan het, in zijn algemeenheid gesproken, dat bodemverontreinigingen ons iedere 
keer weer verrassen want blijkbaar komt dit in Weert op structurele basis voor. Het zou dan 
ook beter zijn hier op voorhand al rekening mee te houden en dit proactief te verwerken in 
raadsvoorstellen. Is dit mogelijk? 
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